
  

 

                                                     

Vragen van de leden Wilders en Tony van Dijck (beiden PVV) over het FNV-
voorstel om het spaarloon vrij te geven. (Ingezonden 30 oktober 2008) 
 

Vraag 1 
Bent u bekend met het voorstel van de FNV om het spaarloon rond Kerstmis vrij 

te geven?TPF
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Antwoord 
Ja. 

 

Vraag 2  
Deelt u de mening dat voornoemd voorstel uitvoering verdient aangezien het 

consumentenvertrouwen en de koopkracht van de burger zullen toenemen? Zo 

neen, waarom niet? 

 

Vraag 3  
Bent u bereid het vanaf 2005 opgebouwde spaarloon vrij te geven? Zo neen, 

waarom niet?  

 

Antwoord vraag 2 en 3 
Het beleid van het kabinet is erop gericht om het systeemrisico binnen de 

financiële sector te beperken. Het kabinet heeft daarbij thans geen plannen de 

spaarloontegoeden te deblokkeren. De onzekerheid op de financiële markten 

heeft geleid tot gebrek aan liquiditeit bij banken. Het onttrekken van enkele 

miljarden uit het bankstelsel kan mogelijk het liquiditeitsprobleem verergeren.  

 

Daarbij valt nog te bezien of het deblokkeren een (substantieel) effect heeft op 

de consumptie en economische groei. Overigens verbetert de koopkracht als 

zodanig niet voor de burger. 

 

Vraag 4 
Bent u bereid deze vragen voor dinsdag 4 november 12.00 uur te 

beantwoorden?  

 

Antwoord 
De vragen zijn dinsdag 4 november beantwoord. 
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